
                      ”LYNGHOVED” 🖉 SKANDERBORGVEJ 86 🖉 8680 RY 

Bestyrelsesmødet den 6/12-2023 
kl.19.00-21.00 på Lynghoved.

P              Deltagere:
Leon, Annette, SuS, Simon, Bo, Jan, Martin F., Anne Kirstine, Anne, Marie, Lotte, Jacob

1  Godkendelse af referat fra d. 11/10-2023
Vedr låsesystem: det skal være til 5 døre. Se også punkt 3
GL skriv om frivillige er et brev som Divisionen laver.
Oprydning på depot er i proces
Udlandstur – Troppen vil gerne til Norge i uge 28 – klanen kan evt hægte sig på.
SuS har ændret bekræftelsesmail og regler i håndbogen

2 Nyt fra byggeudvalget.
Næste møde på mandag med arkitekten, det er svært at komme under 2,4 mill. Med en 
egenfinanciering på 25% skal vi op med omkring 600.000 – hvilket vi godt kan klare!
Ønsker at lave en visualisering, pris ca 10.000 – OK fra bestyrelsen.
Vil gerne i gang med at søge fonde og byggetilladelse lige efger nytår.

3 Opfølgning på låse på Lynghoved.
25 hængelåse á 488 + moms = 15.000, Nøgler 2500 + moms = 18.500 i alt.
Sponsoreret 7 gratis = samlet pris 13.200 + moms.
5 elektroniske dørlåse med gateways = 27.000 + moms
Der er enighed om at starte med de elektroniske dørlåse, og gemme hængelåse udskiftningen til 
senere.

4 Meddelelser fra formanden. 
-

5 Meddelelser fra kassereren. 
Regnskabet blev gennemgået.

6 Meddelelser fra gruppelederen. 
Succes omkring tropsspejdere på PLAN kurser – det giver rigtigt meget, og vi havde mange afsted.
Der var 12 fra gruppen på korpsrådsmødet, og vores klanspejdere deltager meget aktivt i den 
demokratiske proces på mødet.
Der har lige været juletur – stor succes, og det lykkedes godt. Der er mange, der tager et stort ansvar 
på sig, især klanen.
Det som udfordrer os meget lige nu er, at vi har en meget stor lederskare, så det er vanskeligt at få 
lavet et fornuftig kommunikation, f.eks. meget få deltagere på ledermøder og planlægningsmøder.
Vi skal som bestyrelse snakke om patruljesystemet og forældre opbakning til weekendture.

7 Input fra ungerepræsentant (klan eller trop) 
Klanens alkoholpolitik: Vi mødes ikke for at drikke øl, men for at lave spejderarbejdet. Ved møder 
med andre spejdere drikkes der ikke alkohol. Som udgangspunkt drikkes der kun efter aftensmaden.
Det skal årligt diskuteres om der er nogen, der føler sig pressede – det må ikke ske. Politikken 



revideres også årligt.
Hvis der er klanmedlemmer under 18, aftaler KL reglerne med forældrene.

8 Nedsættelse af udvalg til planlægning af rådsmøde og rådsmødefest.
SuS, Bo, Leon, Lotte, Annette, Jan

9 Eventuelt. 
Forespørgsel fra tårnkommiten på Himmelbjerget om støtte til projekt 
Vi har snakket om det, og mener ikke at vi kan støtte det på det nuværende grundlag.

Hjertestarter, Vi kan godt søge hos Tryg fonden igen, så får man den for  Trygs regning i 3 år, vi skal 
blot betale for installationen (el arbejde) og en forsikring til ca 1400 kroner. Man forpligter sig til at 
registrere den på hjertestarter hjemmesiden.
Hvis 112 foranlediger at den bliver brugt, søger de for at få den vedligeholdt.
Efter tre år skal vi overtage den, og skal selv sørge for vedligehold; ca 500-1500 per år
 Vi kan søge til marts – det gør vi. AK har bolden.

Punkter til opfølgning på næste møde:


